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Raadsinformatiebericht 
 Collegevergadering: 22 augustus 2023 
 

 

Onderwerp 

Raadsinformatiebericht: beantwoording schriftelijke vragen HBB over de bomen in de Molenlaan

HBB is geïnformeerd over de herinrichting van de Molenlaan: “vitale goede CO2-rijke bomen zouden 
moeten wijken voor jonge aanplant. Dat kan noodzakelijk zijn en dan is er geen bezwaar natuurlijk. 
Maar als deze beslissing wordt genomen op advies van een (prima deskundig) bureau dat echter zich 
niet ter plaatse heeft georiënteerd en zich baseert op verkeerde informatie, dan wordt het een ander 
verhaal. De foto's geven de bomen in november weer.” Op basis van dit bericht heeft HBB een aantal 
vragen geformuleerd voor het college. Met dit bericht informeren wij u over. 
 

Vraag 

Klopt het dat de Molenlaan moet worden heringericht?  
 
Klopt het dat het (prima deskundige) bureau niet ter plaatse is geweest en zich op verkeerde 
informatie baseert? Zie opmerking over de foto's.  
 
Kunt u zorgen dat de omwonenden de garantie krijgen dat bij kap dit gebeurt op de goede gronden, 
lees goede informatie van het (prima deskundige) bureau? 

Antwoord 

Klopt het dat de Molenlaan moet worden heringericht?  
 
De kwaliteit van de bomen in de Molenlaan gaat al jaren achteruit. Door het aanwezige asfalt in de 
trottoirs hebben de bomen geen goede leefomgeving. Het asfalt in de trottoirs verkeert in slechte 
staat, dit heeft ertoe geleid dat in het kader van onderhoud aan de trottoirs het verouderde asfalt 
moet worden vervangen. Er is gekozen voor dezelfde tegelverharding op de stoepen als in de 
Zomerlaan. Voor ons is dat de reden geweest om de gezondheid van de bestaande bomen verder te 
onderzoeken. Omdat er al een aantal bomen zijn uitgevallen, waarbij herplant niet succesvol is 
gebleken, zijn we gaan kijken naar de mogelijkheden voor een herinrichting van de trottoirs. Als we 
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nu niet ingrijpen moeten we later alsnog de bomen vervangen. Door gelijktijdig de openbare ruimte 
aan te passen, kunnen we meteen een betere leefomgeving voor de bomen en planten realiseren.  
 
Klopt het dat het (prima deskundige) bureau niet ter plaatse is geweest en zich op verkeerde 
informatie baseert? Zie opmerking over de foto's.  
 
In opdracht van de gemeente heeft een ingenieursbureau de voorbereiding van dit project opgepakt 
en een ontwerp gemaakt voor het vervangen van de bomen in de Molenlaan. Ten behoeve van dit 
project heeft onder andere de projectleider de locatie meerdere malen bezocht. Het is onjuist dat 
het bureau niet ter plaatse is geweest. Het besluit om de bomen te verwijderen is niet genomen op 
basis van deze foto’s, deze dienen slechts ter verduidelijking van de huidige situatie. De situatie ten 
opzichte van november is niet gewijzigd alleen het beeld omdat de bomen nu in blad staan.  
 
Kunt u zorgen dat de omwonenden de garantie krijgen dat bij kap dit gebeurt op de goede gronden, 
lees goede informatie van het (prima deskundige) bureau?  
 
We kappen geen gezonde bomen, alleen als daarvoor voldoende aanleiding is. De bomen verkeren in 
matige conditie en hebben onder deze omstandigheden een beperkte levensduur. Verder biedt het 
asfalt in de trottoirs geen duurzame leefomgeving voor de bomen en is op basis van de huidige 
slechte staat in het kader van onderhoud besloten om het asfalt in de trottoirs te verwijderen. De 
huidige groeiplaatsen van de bomen staan tevens onder hoge druk door het aanwezige asfalt in de 
trottoirs.  
 
Uit onze VTA (visual, tree, assessment) inspectierapporten is gebleken dat alle bomen het zwaar 
hebben in de huidige situatie. Omdat de bomen geclassificeerd zijn als matig is de kans groot dat de 
bomen de werkzaamheden aan de trottoirs niet zullen overleven. Het verwijderen van asfalt heeft 
een dermate grote impact op het wortelpakket van de bomen dat de wortels hierdoor beschadigd 
zullen raken. De beperkte levensduur komt hierdoor nog meer onder druk te staan. We willen de 
bomen stimuleren waar dit mogelijk is en inzetten op een levensduur van minstens 60 jaar. In een 
ongewijzigde situatie moeten we de bomen binnen een aantal jaar alsnog vervangen en om dit te 
voorkomen hebben we besloten om de bomen nu te vervangen. Het genomen besluit is mede 
gebaseerd op; door het gebrek aan zuurstof zijn de wortels omhoog gegroeid en drukken hierdoor 
het asfalt opzij. De stamomvang is gering en de bomen hebben open kronen, dit zijn aanwijzingen 
van groeiomstandigheden en minder kroonvolume. Het kroonvolume is van belang voor het 
klimaatadaptief maken van de openbare ruimte. Daarnaast zijn een aantal bomen al eerder 
gesneuveld in de afgelopen jaren en nog niet vervangen.  
 
Samenvatting 
Gelet op de matige conditie van de bomen, de reeds gesneuvelde bomen, de beperkte levensduur, 
de huidige situatie van de groeiplaatsen en de benodigde werkzaamheden aan het asfalt in de 
trottoirs is het wenselijk om de bomen te vervangen door krachtige jonge bomen. We achten het 
noodzakelijk om de resterende 13 bomen te kappen. Op deze manier wordt Molenlaan weer een 
kenmerkende laan die onderdeel uitmaakt van de groene hoofdstructuur van Heemstede. Hiervoor 
in de plaats komen 19 bomen terug in grote plantvakken met goede groeiomstandigheden, zodat de 
beoogde levensduur van minimaal 60 jaar behaald kan worden. 
 


